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VIDERE ARBEID MED BAKGRUNN I MULIGHETSSTUDIE FOR 

SKØYENOMRÅDET 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Bydelsdirektøren i samarbeid med komiteens leder og nestleder samt leder for bydelsutvalget 

innhenter pristilbud på det videre arbeid med bakgrunn i mulighetsstudie for Skøyenområdet. 

I tilbudet skal følgende punkter inngå: 

 Belyse muligheter for strekningen Sollerud/Lysaker/Lilleaker på bydelens side av 

Lysakerelven. 

 Vektlegge kvalitet for beboere, næringslivet og tilreisende. 

 Prinsippene fra mulighetsstudien for Skøyenområdet 2013 legges til grunn – bl.a. 

forsterke lokal identitet, forsterke adkomsten til grønne og blå områder og vurdere om det 

kan legges til rette for flere boliger. 

 Sluttproduktet må inneholde tilstrekkelig med kart og illustrasjoner som viser situasjonen 

fra utvalgte steder inkludert område fra tidligere studie. 

 Forslag til hvordan et åpent folkemøte kan inkluderes i arbeidet. 

 

Komiteens leder og nestleder samt leder for bydelsutvalget styrer det videre arbeidet med 

utarbeiding av mulighetsstudien i samarbeid med bydelsdirektøren. 

 

 

 

 

Saksfremstilling 

Følgende ble vedtatt i bydelsutvalget 19.12.2013: 

«Til oppfølging av mulighetsstudien for Skøyenområdet og mulighetsstudie Lilleakerområdet 

(inkludert Vækerø) avsettes det inntil kr 300 000. Ullern byutviklings- og samferdselskomite 

definerer oppgaven overfor administrasjonen» 
 

Økonomiske konsekvenser 

Utgifter inntil kr 300 000, jfr bevilgning i bydelsutvalget 19.12.2013. 



 

 

 

Administrative/organisatoriske konsekvenser 

Ingen 

 

Bydelsdirektørens vurderinger 

I arbeidet med mulighetsstudien for Skøyenområdet fungerte komiteens leder og nestleder 

samt bydelsutvalgets leder som styringsgruppe. Det er naturlig å videreføre dette prinsippet i 

det videre arbeid, herunder arbeidet med innhenting av tilbud. 

 

Det er viktig at det videre arbeidet bygger på mulighetsstudien som allerede er utført, slik at 

dette arbeidet og resultatet fra arbeidet som nå settes i gang danner en helhet. 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak vedrørende innholdet i tilbudet er generelt formulert for 

at det/de aktuelle konsulentfirma(er) kan foreslå best mulige løsninger innenfor hvert av 

punktene. 

 

 

 

 

 

Ullern, 25.02.2014 

 

 

 

Kari Andreassen 

Bydelsdirektør 

 

 
 


